
Generalforsamling i Lønborg-Vostrup Jagtforening 5. marts 2025

Referat fra generalforsamlingen 2025
onsdag d. 5. marts 2025 kl. 19:00 

i Tarm Idrætscenter, Skovvej 25, 6880 Tarm 

1. Valg af dirigent og referent 
Erik Hansen vælges som dirigent og Mette Haahr Hansen referent. 
 
Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er lovlig indkaldt. 

2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinære generalforsamling. 
(Beretningen er vedhæftet ) 
Formand Gert Jensen aflægger beretning for det forgangne år: 
 
På arbejdsdagen var der et fremmøde på 32 deltagere. Der blev nået mange arbejdsopgaver, og 
lodtrækningen til bukkejagten gik godt. 
Der har været afviklet 6 fællesjagte, og tilslutningen har været stor. Et tillykke til de heldige og 
dygtige skytter. 
Vildtkameraer i skoven viser optagelser af skovmår, husmår, kronvildt og råvildt. Desuden 
mange duer og et par ræve.  
Der er ikke set mårhund på kamera eller foderplads. Der kunne godt bruges et par friske jægere 
til at overtage pladserne i mårhunde-patruljen. 
 
Bestyrelsen stiller i aften forslag om sammenlægning med Hemmet - Sdr. Vium Jagtforening. 
Forslaget var med på Hemmet - Sdr.Vium Jagtforenings generalforsamling i går og blev 
vedtaget. Det vil på mange måder give mening at slå de to bestyrelser sammen, da størstedelen 
af aktiviteterne i forvejen er fælles. 
 
Der er ikke i år mulighed for riffelskydning i Tarm, men der arbejdes på at finde andre 
muligheder. 
 
Jens Pedersen, Henrik og jeg er sammen med Danmarks Jægerforbund ved at ideudvikle på et 
oplæg til en ny topmoderne skydebaneanlæg med en placering i lokalområdet.  Henrik er 
tovholder. Tarm og Hemmet - Sdr.Vium jagtforeninger er inviteret med til bordet som 
ligeværdige partnere.  
Tarm er pt. ved at fusionere med Ådum jagtforening. 
 
Tak til mit hold for opbakning og hjælp i det forgangne år. Tak til Rene, som er trådt ud af 
bestyrelsen. Tak til  Steffen Skov, som er trådt ind i bestyrelsen og sidder som repræsentant i 
Jægerrådet. Tak til jagtudvalget. 
 
Beretningen godkendes. 
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3. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse (Regnskabet er vedhæftet) 
 
Henrik fremlægger regnskabet, som er revideret og underskrevet.  
Regnskabet viser manglende indtægt fra flugtskydebanen, som blev lukket i maj, og der er ikke 
solgt så mange jagtkort til Høje Sande. 
 
Regnskabet godkendes. 

4. Indkomne forslag 

4.1. Sammenlægning med Hemmet-Sdr. Vium  Jagtforening. 
Forslagsstiller: Bestyrelsen 
Gert fremlægger forslaget fra bestyrelsen.  
Hemmet - Sdr. Vium Jagtforenings skydebane er med i sammenlægningen.  
 
Positive tilkendegivelser fra salen. 
Forslaget vedtaget med håndsoprækning: 27 for og 3, som undlod at stemme. 
Dette betyder, at de to jagtforeninger nu har begge generalforsamlingers opbakning til at 
arbejde videre med en sammenlægning.  

5. Fastsættelse af kontingent 
 
    Det besluttes at fastholde kontingentet med den stigning, som blev vedtaget sidste år. 

7.   Valg af bestyrelsesmedlemmer:  

4.2. Gert Jensen – Genvalgt 

4.3. Henrik Andersen – Genvalgt 

4.4. René Thomsen – modtager ikke genvalg 

4.5. Steffen skov - Valgt til bestyrelsen 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
 
    Revisor : Peter Skov 
    Revisorsuppleant: Erik Hansen 
 
9. Evt. 
 
Henning Meyer fremlægger sit syn på forløbet omkring flugtskydebanens lukning. Han og Lone er 
uforstående over bestyrelsens måde at handle på og nævner eksempler på bestyrelsens dårlige 
opførsel. Henrik svarer udførlig i forhold til de nævnte eksempler. Drøftelsen lukkes af dirigenten. 
 
Jens Bukbjerg annoncerer kursus i Vostrup fælleshus:  “Konfliktmæglingskursus 1” d. 17. juni 25    
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    “Konfliktmæglingskursus 2” d. 24. juni 25 

Jens arbejder desuden på at få afviklet et Førstehjælpskursus. 

Uofficiel jagttegnsprøve i Skjern d. 5. april. Tilmelding til Sigvald Graversen. 
 
Forslag om skydepram til Høje Sande. Bestyrelsen arbejder allerede med det. 

Der forespørges om presset på hjortevildt i Styg plantage er for høj. Da der på fællesjagter og  
vildtkamera ses kronvildt, skønnes det, at vildtet ikke er presset. 

Referent Mette Haahr Hansen
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